
   Protokół Nr XXVII/20
z sesji nadzwyczajnej Rady Miejskiej w Radkowie

z dnia 29 czerwca 2020 roku

Otwarcie obrad – 15.07
Zamknięcie obrad – 15.24

Ad. 1

Obrady XXVII sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby
uczestniczące w sesji.

Ad. 2

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w
sesji uczestniczyło 14 radnych (lista obecności radnych stanowi załącznik do protokołu). 

Ad. 3

Przewodniczący RM - stwierdził,  że dzisiejsza sesja zwołana została zgodnie z zasadami
określonymi w Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania.

Ad. 4

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 29 czerwca 2020 r.:
 

1. Otwarcie sesji.
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
3. Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji.
4. Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian.
5. Informacja dotycząca epidemii koronawirusa na terenie Gminy Radków.
6. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Radków – DRUK NR 1

b) zmian w budżecie Gminy Radków na 2020 rok – DRUK NR 2 
7. Zamknięcie sesji.

Przewodniczący  RM  -  zapytał,  czy  ktoś  chciałby  zgłosić  wniosek  w  sprawie  zmiany
przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu).

Nie zgłoszono wniosków do porządku obrad.

Ad. 5

Burmistrz  –  przedstawił  informację  dotyczącą  epidemii  koronawirusa  na  terenie  Gminy
Radków (informacja stanowi załącznik do protokołu).
Burmistrz poinformował,  że wciąż oczekuje na zwrot od Wojewody kosztów poniesionych
przez gminę związanych  z  ochroną  granic.  Podziękował  rządowi  za  środki  w  wysokości
1 200 591 zł,  przyznane na procesy inwestycyjne w związku z poniesionymi przez gminę
stratami.  Poinformował  także,  że  oczekuje  na  podpisanie  umowy  i  rozpoczęcie  budowy
wodociągu  w  Tłumaczowie  oraz  o  otrzymaniu  dofinansowania  na  nagłośnienie  hali



sportowej.  Poruszył  także temat  negatywnych  skutków epidemii  w całym pionie  oświaty,
którego  w  minionym  półroczu,  jako  jedynego,  nie  udało  się  opanować.  Zamknięcie
finansowania oświaty nakładami 12,5 mln zł może przekroczyć możliwości gminy, ponieważ
kwota ta przekracza subwencję oświatową o 6,5 mln zł, które trzeba będzie wygenerować z
budżetu gminy. 

Ad. 6

DRUK NR 1 o zmianie uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej
Gminy Radków

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu
uchwały DRUK NR 1.

Nikt z radnych nie miał pytań.

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą.

Przystąpiono do głosowania:
 
Głosowało 14 radnych:    za - 14   przeciw - 0    wstrzymało się - 0.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

DRUK NR 2 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2020 rok

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu
uchwały DRUK NR 2.

Nikt z radnych nie miał pytań.

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą.

Przystąpiono do głosowania:
 
Głosowało 14 radnych:    za - 14  przeciw - 0    wstrzymało się - 0.

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta.

Ad. 7

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął XXVII sesję Rady Miejskiej w
Radkowie.

 

 Protokołowała:              Przewodniczący RM w Radkowie  

 Justyna Ożóg           Aleksander Mielniczuk


